
1. Velkommen 

- Afbud fra Mads og Sanne. Nicolaj kom aldrig. 

2. Valg af referent  

- Anders blev valgt uden modkandidater og der var ingen kommentarer til referatet 

fra sidste DL-møde 23/10-24 

  

3. Status på økonomi og budget 2025 – herunder Tilskudspuljen 

- Aktuelt er der overskud på 140.401,64 i stedet for det budgetterede underskud på 

148.428,00  

Det blev efterfølgende rettet af Ole på mail den 7. december til et overskud på 

119.278,71. Hvilket stadig er mange penge i forhold til budget. Langt de fleste penge 

er kommet ved flere indtægter og færre udgifter på Divisionssommerlejren. 

For budget 2025 blev det foreslået at lave et punkt der hedder Medlemsvækst, så 

beløbet blev synligt, i stedet for som nu hvor det ligger under Møder og rejser. 

Der kom også forslag på, at prisen for deltagelse i Divisionsrådsmødet blev nedsat 

for de 5 stemmeberettigede medlemmer fra hver gruppe. Det vil gøre det billigere for 

de små grupper at deltage. 

Tilskudspuljen: Teksten, som angiver betingelser og muligheder for ansøgninger 

bliver revideret af Hanne. 

Efterfølgende blev budgetforslag for 2025 gennemgået og justeret. Ole fremsender 

nyt budgetforslag. 

  

4. Evaluering af afholdte arrangementer: 

1. Før KRM d. 5/11 

- Der blev givet udtryk for, at introen til hvad Korpsrådsmødet er og hvordan det 

foregår, var for kort, inden repræsentanter fra Korpset gik på. 

2. KRM d. 15-17/11 

- Det var et godt Korpsrådsmøde og specielt var der en god dialog under Divisionens 

time. 

3. Møde for familiespejd 

- Det var et godt møde som blev afholdt til trods for at der var blevet rykket flere 

gange for tilmeldinger. 4 grupper var repræsenteret. 

De ønsker at Divisionsturneringen foregår for dem selv. 

  

5. Beslutning vedr. kommende divisionsturnering form og indhold. 

Se Carls / KR-forslag 

https://drive.google.com/drive/folders/1T3oJrL4QWzNciY2oGClqOGZw2U4bJ62p?usp=shari

ng 

- Fordele og ulemper blev diskuteret og der var enighed om at første gang kunne blive i 

2026. Carl inviteres til at fremlægge forslaget på GL-mødet for at høre deres mening. Ole 

inviterer Carl.  

  

6. Kommende arrangementer: 

1. Seniorjulefrokost d. 11/1 

- jf. Facebook så deltager 13 og de satser på at komme op på 20. 

2. Tema og planlægningsmøde d. 16/1 

https://drive.google.com/drive/folders/1T3oJrL4QWzNciY2oGClqOGZw2U4bJ62p?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1T3oJrL4QWzNciY2oGClqOGZw2U4bJ62p?usp=sharing


- Sience piraterne kommer og laver differentierede oplæg på Maglevad. (mikro/mini 

og junior/trop) 

3. GL-møde d. 23/1 

- DC sender snart indbydelse ud. 

4. Pingofodbold d. 5/2 

- Det foregår på Maglevad og Ole kommer og hjælper Junior Tovholderne med 

afviklingen 

  

7. Status på opstart i Vinge 

 - 1 spejder er indmeldt i dag den 4. December. Til første arrangement den 19. 

November var der 9 børn med forældre. Mødet den 3. December kunne tiltrække de samme 

9 og 1 ny deltager. Aldersspændet var 4-9 år. Næste møde er den 10. December hvor det 

pt. er Alice og Ole fra Divisionen og Ole Frimann fra Frederikssund kommune som deltager. 

Der er plads til flere hjælpere. Den (de) indmeldte får den dag et tørklæde og sangbog 

udleveret. Indkøbet finansieres af midlerne fra Fjordlandsgruppen.  

  

8. Status på deling af filer ”fællesdrev” 

- Anja og Hanne er på opgaven. 

9. Status på det Maritime center 

 - Repræsentanterne for Lystbådehavnen laver benspænd for det ellers gode 

samarbejde der i arbejdsgruppen og kommunens repræsentanter arbejder hårdt på at få det 

til at lykkedes i gruppen. Der ventes udbud i foråret 2025 og en forventet færdiggørelse til 

årsskiftet 26/27.  

  

10. Nyt fra grupperne 

  

11. Næste møde d. 27/1 

 - Afholdes hos Alice og der er afbud fra Hanne. 

12. Eventuelt 

- DCérne har fået indbydelse til Nytårskur i Korpset. Hanne er forhindret og Paw 

deltager i stedet for. 

 


